
 

 

 

Mo#oner 2023 
 
Mo#on 1 
 
Hej! 
Här kommer mina motioner för 2023 
 
1. Individuella KM bör PDGA-sanktioneras för att ge spelare chansen att spela om rating. Detta gäller oavsett val 
av bana att spela eventet på. 
 
2. Umeå öppna bör tidigareläggas på säsongen för att undvika tidsändring pga mörkret på hösten. 
 
Med vänlig hälsning, Tommie Bäcke 
 
 
Mo#on 2 
 
UDGC bör bygga en 9 håls bana på ersmarksberget. Det finns ju 9 korgar till övers efter att de nya som köptes in 
ifjol placerats ut i år. 
David Viklund, Erik Eriksson och Oskar Johansson var på ett info möte med kommunen där de pratade om att 
ersmarksberget skulle få ytterligare resurser för idrottande så det går att söka anslag för tees och korgar. 
 
Mvh David Viklund 


